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Szilágyi György
országgyű lési képviselő

IÉrkezett: 2012 M,~C 2 6 .
Írásbeli kérdés

Kövér Lászlónak úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni a nemzeti
fejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Ablakon kidobott milliók, avagy így vizsgázik az intézményrendszer? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Budapest Főváros Közgyűlése folyó év február 29-i ülésén határozatot hozott a KMOP -
2.3 .18-08-2009-009 azonosító számú „A budapesti közösségi közlekedés fejlesztése –
haladási feltételek javítása a Budaörsi és Hegyalja úton” projekt támogatási szerz ődésétől való
elállás tárgyában .

A tárgyi projekt megvalósításának következtében az érintett útszakaszokon olyan mérték ű
torlódás következett be, hogy a főpolgármester a projekt keretében kiépített buszsáv
üzemeltetését haladéktalanul felfüggesztette, ezáltal a teljes projekt fenntartása meghiúsult . A
projekt az eredeti, 2009-ben készített megvalósíthatósági tanulmánynak megfelel ően valósult
meg, azonban a nevezett tanulmány a lehetetlenüléshez vezet ő forgalmi következményeke t
egyáltalán nem prognosztizálta.

A Fővárosi Önkormányzatot a már teljesített beszállítói szerződések ellenértékeként bruttó
31 .831 .875,-Ft kivitelező i költség, valamint 612 .500,-Ft lebonyolítói és műszaki ellenőri díj
terheli. A projekt keretében kifizetési kérelem benyújtása nem történt, támogatást a z
Önkormányzat még nem hívott le.

Nem vitatva, hogy a projekt mindenre kiterjedő előkészítése elsődlegesen a kedvezményezett
felelőssége, azt sem lehet szó nélkül hagyni, hogy a pályáztatási eljárás keretében többszint ű
értékelési rendszer zajlik, szinte valamennyi esetben küls ő szakértők bevonásával .
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Reményeim szerint Ön is egyet ért velem abban, hogy az intézményrendszer, illetve azo n
belül is a jelenlegi projekt befogadásával érintett közreműködő szervezet maradéktalan
feladatellátása esetén a magvalósítási tanulmányban rejl ő , a fentiekben bemutatott mértékű
hiányosságok kellő időben feltárásra kerülhettek volna.

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Asszonyt, hogy a szóban forgó projekt küls ő és belső
szakmai értékelőinek kiválasztása, megbízása mely személyek javaslatára, felel őssége mellett
történt?

Az elállással érintett támogatásra vonatkozó döntés előkészítésben részt vevő személyek –
különösen a bíráló bizottsági tagok, szakmai értékel ők, külső szakértők – jelenleg i s
jogviszonyban állnak-e az intézményrendszerrel? Amennyiben igen, kérem nevezze meg ,
hogy hol és milyen beosztásban látják el feladataikat, valamint legyen szíves bemutatni az Ö n
személyes értékítéletét is az esetlegesen érintett személyek jelenlegi foglalkoztatásáva l
kapcsolatosan.

A mára már sajnálatosan számszerűsíthető kár kialakulásában közreműködő és esetlegesen
érintett szervezetek, személyek milyen anyagi felelősséggel terheltek ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2012. március 21 .

Szilágyi György
Jobbik
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